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Nota van reacties en commentaar locatiekeuze AZC Oldambt

Datum: 3 mei 2016

Inleiding
Op 12 en 20 april jl. zijn er inloopbijeenkomsten georganiseerd over de locatiekeuze van een AZC in
de gemeente Oldambt. Het college heeft daarbij aangegeven een voorkeur te hebben voor de locatie
Udesweg in Winschoten. Dit is volgens een onderzoek van BügelHajema de beste locatie in de
gemeente Oldambt. Daarbij zijn de volgende kaders gehanteerd:

 maximaal duizend asielzoekers op één locatie;
 gedurende minimaal tien jaar;
 de locatie moet voldoen aan de eisen van het COA als het gaat om bijvoorbeeld afstand tot

voorzieningen en openbaar vervoer;
 het AZC moet extra werkgelegenheid in de gemeente Oldambt opleveren;
 de veiligheid van de omwonenden, asielzoekers en andere betrokkenen is gewaarborgd.

De ingevulde reactieformulieren zijn opgenomen in bijlage 3 en 4. Daarnaast zijn per email of brief nog
de reacties ingediend, zoals opgenomen in bijlage 5. In bijlage 2 zijn de reacties samengevat. In totaal
zijn circa 180 reacties binnengekomen met ongeveer 560 opmerkingen of vragen. Het advies van het
Wijkplatform Zuid is in bijlage 1 opgenomen. Deze is ook verwerkt in deze nota.

Deze nota geeft een overzicht van de reacties, voorzien van een reactie door het college. De vragen
en opmerkingen zijn cursief weergegeven. De reactie van het college is niet cursief. De aantallen
reacties zijn tussen haken weergegeven. Als er geen aantal bij staat, betreft het een enkele reactie.

Locatiekeuze, omvang en duur
 Het aantal asielzoekers is te veel. Veel genoemde aantallen die mogelijk aanvaardbaar zijn,

liggen tussen de 200 en 600. (112 x).
 Spreiding van kleinere AZC’s over gemeente en/of /regio is gewenst. (27x)

Het college is uitgegaan van het kader “maximaal duizend asielzoekers op één locatie”. Dit kader is op
verzoek van het COA tot stand gekomen en vastgesteld oor de gemeenteraad. Vanwege de gewenste
schaalgrootte heeft het COA de voorkeur voor duizend asielzoekers op één locatie. Dat heeft
bedrijfseconomische voordelen voor de COA. Voordeel is ook dat voorzieningen (zoals een school)
relatief voordelig op de locatie zelf gerealiseerd kunnen worden.

In het verleden is beloofd dat er geen AZC meer in de wijk Zuid van Winschoten zou komen. Waarom
wordt er dan toch gekozen voor de locatie Udesweg? (85 x)

Andere locaties zijn geschikter. Genoemd worden:
Scheemda (11x)

 Akkers West, Scheemda (5x)
 De Toekomst, Scheemda (4x)
 Lucas Ziekenhuis, Winschoten (4)
 Huidige locatie noodopvang, Beerta (3x)
 Industrieterrein, Winschoten (2x)
 Deganed terrein, Winschoten

Tegen de komst van een AZC (7x)

Uit het onderzoek van BügelHajema is gebleken dat de locatie Udesweg de meeste geschikte is,
uitgaande van de kaders zoals weergegeven in de inleiding. Bij het vaststellen van de kaders door de
gemeenteraad in juni 2015 heeft de raad er niet voor gekozen de wijk Zuid uit te sluiten als locatie. De
raad was er daarbij van op de hoogte dat er door de gemeente Winschoten verwachtingen waren
gewekt dat er geen AZC in Zuid meer zou komen.

Tien jaar is te lang. Een veel genoemde aanvaardbare periode is vijf jaar (35 x).
Minimaal 10 jaar kan ook langer zijn (2x).
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Het kader “minimaal 10 jaar” is tot stand gekomen op verzoek van het COA. Om een AZC met een
relatief goede kwaliteit te realiseren is een afschrijftermijn nodig van minimaal 10 jaar.

Het AZC van Oude Pekela ligt relatief dichtbij (17x).
Er moet minimaal een aantal kilometer liggen tussen twee AZC’s (2x).

Navraag leert dat er geen (wettelijke) richtlijnen zijn voor de afstand tussen twee AZC’s. De ligging van
het AZC in Oude Pekela heeft maar beperkte invloed op de locatiekeuze. Ook als dit aspect in het
locatieonderzoek meegewogen zou zijn, zou de voorkeur uitgevallen zijn op de Udesweg.

Stel dat kleinere locaties in aanmerking komen, wordt dan het locatieonderzoek over gedaan?

Dan zal een deel van het locatieonderzoek aangevuld moeten worden. Dan kan de uitkomst zijn dat
de voorkeur wordt uitgesproken voor één of meer andere locaties.

Wat gebeurt er als een van de eigenaren van de alternatieve locaties grond wil verkopen?
Scheemda krijgt ook al een windmolenpark.
Wel probleem met een AZC in Scheemda.

Dat is pas relevant als er gekozen wordt voor een andere locatie.

De locatie heeft een agrarische bestemming (2x).

Als gekozen wordt voor de locatie Udesweg, dan zal een procedure doorlopen worden om een via een
omgevingsvergunning het mogelijk te maken een AZC te realiseren. Bij deze procedure is er de
mogelijkheid een zienswijze in te dienen bij ons college. Na het besluit over de vergunning is er de
mogelijkheid van beroep bij de rechter. Dat zou ook gelden voor andere locaties.

Locatie graag meer richting Zuiderveen.

Dat zullen we betrekken bij het vervolg.

Vervoer naar voorzieningen vanaf andere locaties is geen probleem.

Dit aspect is meegewogen in het locatieonderzoek en leidt niet tot een andere voorkeur.

Inrichting en infrastructuur

De volgende opmerkingen worden gemaakt over de inrichting en de infrastructuur:
 De openbare verlichting moet beter. (4x)
 Tunnel moet breder (3x), lichter(2x), schoner (2x) en toegankelijker.
 Infrastructurele maatregelen nodig (o.a. tunnel en spoorwegovergang).
 Spoorwegovergang Garst is onveilig.
 Hoe wordt de ontsluiting geregeld?
 Graag de dam eruit om te voorkomen dat men het bruggetje overgaat.
 Komt er een school op het terrein? (2x)
 Er moet een kinderspeelplaats op het AZC terrein komen.
 Op het AZC terrein moet fietsles komen.
 Landschappelijke inpassing is belangrijk.
 Graag groen snoeien (o.a. park).
 Als je het AZC bouwt als woonwijk met groen e.d. is de kans op problemen minder.
 AZC kan na afloop gebruikt worden voor daklozen, studenten en vrijwilligersorganisaties.
 Maak een AZC in de vorm van een flatgebouw dat geschikt is voor permanente bewoning.
 Wat gebeurt er na 10 jaar?

Dit soort aspecten zullen we betrekken bij het de realisatie van een AZC. Daarbij worden ook
noodzakelijke infrastructurele maatregelen overwogen. In beginsel komt er een school en een
speelplaats op het AZC-terrein als het een locatie betreft voor 1.000 asielzoekers. Onderdeel van de
integratie kan fietsles zijn. Het is de bedoeling dat het terrein na afloop van de overeengekomen
periode weer in de oude staat wordt teruggebracht.
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Uitzicht, natuur en milieu
Het uitzicht wordt minder. (9x)
Gebouw AZC ontsiert de omgeving.
Er ontstaat geluidsoverlast.
Agrarisch bedrijf aan de Winschoterweg geeft geuroverlast. Daar past een AZC niet bij.
Zuiderveen was verrast door de komst van een geiten houderij. Samen met een AZC is dat te veel.
Verstoring van de natuur. (3x)
Verstoring van de natuur met geluid en licht.

Deze aspecten zijn meegewogen in het locatieonderzoek. Het is juist dat het uitzicht zal veranderen.
Bij de landschappelijke inpassing van het AZC zal zo veel mogelijk rekening worden gehouden met
het aanzicht en het beperken van verstorend geluid en licht voor de omgeving. Er is geen wettelijke
norm voor geuroverlast.

Fysieke en sociale veiligheid
Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd? Daarbij wordt o.a. aandacht gevraagd voor scholen en
woonvoorzieningen voor ouderen. (31x)
Komt er voldoende politie en toezicht? (7x)
Hoe wordt overlast voorkomen? (4x)
In het verleden was er overlast door asielzoekers in Park Zuid.
Camera toezicht is gewenst.
Hoe wordt de gezondheidszorg gewaarborgd?
Ziekte, ruzie en vervuiling van de wijk bij de komst van een AZC.
Hoe wordt de leefbaarheid gewaarborgd?

Net als bij de noodopvang bij Beerta zal er een wijkagent ingezet worden voor politietaken.
Cameratoezicht is vooralsnog niet nodig. Dat was ook het geval toen er nog een AZC in Zuid was en
wordt ook niet toegepast bij de noodopvang bij Beerta. Het COA ziet toe op de gezondheidszorg van
de asielzoekers (o.a. met betrekking tot infectieziekten), zodat de risico’s voor de bevolking minimaal
zijn.

Hoe wordt de verkeersveiligheid gewaarborgd? (5x)
Graag 30 km gebied i.v.m. verkeersveiligheid.

Als de gekozen wordt voor de locatie Udesweg, zullen passende maatregelen worden getroffen om de
verkeersveiligheid te waarborgen. Dat kan o.a. betrekking hebben op snelheid beperkende
maatregelen.

Integratie en gedrag
Op het gebied van integratie en (vermeend) gedrag van asielzoekers is het volgende opgemerkt:

 Integratie is belangrijk. (5x)
 Bij voorkeur gezinnen.(5x)
 Asielzoekers veroorzaken diefstal (4x), overlast (4x) vandalisme, lawaai en intimidatie.
 Op het Zuiderveen is in het verleden veel gestolen door asielzoekers.
 Asielzoekers vervelen zich op een AZC. (3x)
 Er zal een hangplek voor asielzoekers ontstaan.
 Asielzoekers hebben andere normen en waarden.(3x)
 Gelijke behandeling van mannen en vrouwen is nodig.
 Vrouwenrechten worden niet gerespecteerd.
 Grote culturele verschillen.
 Er is sprake van islamisering.
 Niet in de buurt van een kerkhof
 Worden incidenten alleen op het AZC behandeld?

Bij de opvang van asielzoekers besteedt het COA nadrukkelijk aandacht aan integratie in de
Nederlandse samenleving en de Nederlandse normen en waarden. Aan de asielzoekers wordt een
dagprogramma aangeboden zodat zij zich niet hoeven te vervelen. Het COA kan niet sturen op de
samenstelling van de asielzoekers (zoals gezinnen, leeftijd en land van herkomst). Incidenten op een
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AZC worden zo mogelijk ter plekke afgehandeld. Indien er sprake is van strafbare feiten (zoals diefstal
en schade) wordt aangifte gedaan en gaat de afhandeling over op politie en justitie.

Communicatie en procedure

Op het gebied van communicatie zijn de volgende opmerkingen gemaakt:
 Alles is al besloten.(2x)
 Is het besluit al genomen?
 Belangrijk om duidelijkheid te krijgen over locatie.
 Meer duidelijkheid gewenst.
 De communicatie is slecht.
 De gemeente is niet betrouwbaar.
 De gemeente luistert niet naar inwoners.
 De gemeente denkt in hokjes.
 Openheid is gewenst.
 Speel open kaart over de locatie.
 Speel open kaart over verkoop perceel enkele jaren geleden.
 Er is in het verleden gezegd dat er "nooit meer" een AZC zou komen in Zuid.
 We worden niet serieus genomen.
 Welke voordelen zijn er voor de wijk Zuid?
 Het Wijkplatform Zuid is niet goed geïnformeerd.
 De burgemeester had iedereen samen moeten toespreken.
 In Beerta was de voorlichting beter.
 Draagvlak is nodig.
 Er is geen draagvlak.
 Meerderheid is tegen.(2x)
 Er moet een referendum komen.(2x)
 Er is sprake van onvrede.

Er is nog geen sprake van een besluit. Besluitvorming verwachten wij in juni in de gemeenteraad.
Daarbij worden ook de reacties in deze nota betrokken. Daarna kunnen we ook meer duidelijkheid
verschaffen. We hebben ons ingespannen om iedereen tijdig en juist te informeren. Het betreffende
perceel is enkele jaren geleden verkocht. Er zijn geen direct voordelen voor de Wijk Zuid te
verwachten. We hebben gekozen voor inloopbijeenkomsten om iedereen de kans te geven in gesprek
te gaan en zijn/haar persoonlijke reactie te geven. We streven naar draagvlak voor onze besluiten. Wij
vinden het geen geschikt onderwerp voor een referendum.

Over de procedure zijn de volgende vragen gesteld:
 Hoe ziet de procedure er uit?
 Wanneer start het AZC in Winschoten?
 Wanneer stopt de noodopvang bij Beerta?

In juni neemt de gemeenteraad naar verwachting een besluit over de locatie. Daarna start de
procedure voor de omgevingsvergunning. Voor meer informatie zie www.gemeente-oldambt.nl/azc.
Volgens de planning start het AZC in Winschoten begin 2017 en sluit de noodopvang bij Beerta in
maart 2017.

Op welke manier wordt de buurt er bij betrokken?
Projectgroep opzetten voor integratie, veiligheid, begrip e.d.
Tussentijdse evaluatie met bewoners is gewenst.

Wij zullen hier in een later stadium uitvoering aan geven, bijv. in de vorm van een klankbordgroep.

Graag kopie uitnodigingbrief.
Graag mogelijkheid om reactie persoonlijk toe te lichten.

De uitnodigingsbrief is te vinden op www.gemeente-oldambt.nl/azc. Bij de vergadering van de
raadscommissie wordt een ieder in staat gesteld zijn reactie persoonlijk toe te lichten.
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Waarom is er contact geweest met de eigenaar van de grond?

We hebben contact gezocht met de eigenaar van de voorkeurslocatie om de financiële en juridische
haalbaarheid te kunnen toetsen.

Wat was het programma van eisen?

Er zijn kaders door de gemeenteraad vastgesteld, maar er is nog geen programma van eisen.

De volgende reacties waren min of meer positief:
Geen tegenstander AZC.(9x)
Asielzoekers zijn welkom.(3x)
Positief over een AZC.(2x)
Begrip voor de komst van een AZC.
Locatie is goed.(2x)
De afspraak dat er geen AZC in Zuid mag komen, kan gewijzigd worden.
Geen probleem met Udesweg.

Wij stellen het op prijs dat er ook positieve reacties zijn.

Financiën en economie

Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.(24x)
Komt er compensatie voor de inwoners? (10x)
Wat worden we er beter van?

Het is mogelijk dat er huizen zijn die minder waard worden en moeilijker verkoopbaar zullen zijn. Na
het onherroepelijk worden van de omgevingsvergunning, waarbij wordt afgeweken van het geldende
bestemmingsplan, kan een aanvraag worden ingediend i.v.m. planschade. Een onafhankelijke
schadebeoordelingscommissie adviseert hierover. Wel dient er rekening mee te worden gehouden dat
er wettelijk sprake is van een eigen risico van 2%.

Het gaat om het geld.(3x)
Economische belangen mogen niet doorslaggevend zijn.
Het verplaatsen van de noodopvang is kostbaar (2x)
Speelt het financiële belang een rol?
Verdient de gemeente er geld mee?
Wie betaalt alles?
Graag overleg i.v.m. pachtrecht Udesweg.

De eventuele financiële voordelen voor de gemeente voor de komst van een AZC zijn geen reden
geweest om mee te werken aan de komst van een AZC. Het gaat de gemeente vooral om een
bijdrage aan het opvangen van vluchtelingen en het creëren van lokale werkgelegenheid. Het COA zal
de gemeente een vorm van vergoeding geven. Daar staat echter tegenover dat de gemeente ook
extra kosten maakt voor ambtelijke inzet, communicatie, infrastructuur e.d..

Het realiseren van de noodopvang bij Beerta is op kosten van het COA gebeurd. Ook het realiseren
van een nieuw AZC zal op kosten van het COA gebeuren.

Als gekozen wordt voor de locatie Udesweg zal door het COA contact gezocht worden met de pachter
van het perceel.

Grond is verkocht en wordt weer teruggekocht. Waarom is dat? (2x)
Is het COA verantwoordelijk voor koop/huur van de grond?
Er is al contact geweest met de eigenaar van de Udesweg.
Wie is de eigenaar van de grond? (2x)
Wie koopt de grond?
Wie gaat het AZC bouwen?
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Na het verwijderen van het AZC aan de Udesweg is de grond verkocht aan een agrariër. Als er een
nieuw AZC aan de Udesweg komt, zal de grond door het COA gehuurd (of gekocht) worden van de
agrariër. Om te peilen of de eigenaar mee zou willen werken aan de realisatie van een AZC is er
contact met hem geweest. De eigenaar heeft aangegeven onder voorwaarden mee te willen werken.
Pas als de gemeenteraad kiest voor de locatie Udesweg, zal het COA een contract afsluiten met de
eigenaar. Wie het AZC gaat realiseren is nog niet bekend.

Gaan de arbeidsplaatsen naar Synergon?
Garantie op lokale werkgelegenheid is gewenst.
Hoeveel werkgelegenheid wordt gecreëerd?
Lokale werkgelegenheid is nodig.
Ondernemers hebben er baat bij.

Met het COA zullen afspraken gemaakt worden over lokale werkgelegenheid. Daar zou Synergon
mogelijk ook een rol bij kunnen spelen. Het COA schat dat bij duizend bewoners er ongeveer veertig
voltijds banen aan directe werkgelegenheid ontstaan. Met het COA zouden afspraken gemaakt
kunnen worden om bij de werving mensen uit de gemeente Oldambt voorrang te geven bij deze
directe werkgelegenheid. Indirecte werkgelegenheid kan ontstaan bij winkels, onderwijsinstellingen en
andere leveranciers van goederen en diensten.
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Bijlage 1. Reactie wijkplatform Zuid
Bijlage 2. Samenvatting reacties
Bijlage 3. Reactieformulieren inloopavond 12 april (vertrouwelijk i.v.m. privacy van de schrijvers)
Bijlage 4. Reactieformulieren inloopavond 20 april (vertrouwelijk i.v.m. privacy van de schrijver)
Bijlage 5. Overige schriftelijke reacties (vertrouwelijk i.v.m. privacy van de schrijvers)



Gemeente  Oldambt is voornemens AZC te plaatsen aan Udesweg te Winschoten. 

 

De gemeente Oldambt heeft voornemens om wederom aan de Udesweg een AZC te plaatsen. Vanuit de 

wijk geeft dit verzet, daar er in het verleden afspraken zijn gemaakt dat Zuid geen AZC meer zou krijgen. 

In de periode 1995-2003 zat er reeds een AZC aan de Udesweg en in de periode 2004-2009 aan de 

Albert Verweijstraat (Voorheen Sc hutse). Vanuit de wijk luid dan ook “wij hebben al twee keer een AZC 

gehad en vinden dat er nu naar een andere locatie dient te worden gekeken waar de asielzoekers 

geplaatst kunnen worden”.  

 

Vanuit de wijk kunnen wij ons goed voorstellen dat deze reactie naar voren komt. Wat is de reden dat 

de gemeente voorbij gaat aan de in het verleden gemaakte afspraken? Waarschijnlijk omdat er in de 

situatie het een en ander gewijzigd is. Niet alleen is de gemeente Winschoten niet meer 

verantwoordelijk en zijn we gemeente Oldambt geworden, maar ook de situatie in de wereld is 

aanzienlijk veranderd. Als wijkplatform hebben wij tevens aangegeven dat er wanneer er wel een locatie 

in Zuid aangewezen zou worden waar een nieuw AZC geplaatst kan gaan worden, wij hierover in gesprek 

willen. We hebben niet direct gezegd dat wij tegen zijn. Gesproken gaat er nu worden, ondanks dat de 

wijze van communicatie anders had kunnen verlopen. Nu moeten we roeien met de riemen die we 

hebben en er het beste van maken. Voor onze wijk, de inwoners van Oldambt, maar ook voor de 

bewoners van een nieuw te plaatsen AZC.  

 

Enkele argumenten die naar voren komen uit de wijk zijn als volgt: 

1 Niet afwijken van afspraken die in het verleden zijn gemaakt. Een andere wijk is nu aan de beurt. 

2 1000 asielzoekers op 1 locatie zijn gewoon te veel. 

3 Hoe wordt overlast in de wijk aangepakt? 

4 Hoe zal de huisvestiging van de bewoners er uit gaan zien. 

5 Woningen die nu vrij uitzicht hebben, zullen dat na het plaatsen van het AZC niet meer hebben. 

6 Waardevermindering van koopwoningen, daar men erg dicht bij een AZC wonen. 

7 Afstand AZC Udesweg en AZC Oude Pekela 

8 De Udesweg is niet veilig om over te steken 

 

Punt 1.  ||  Niet afwijken van afspraken die in het verleden zijn gemaakt. 

Inwoners van Zuid voelen zich in de steek gelaten nu men de Udesweg wederom in beeld brengt voor 

het plaatsen van een AZC. Destijds zijn er afspraken met burgermeester en wethouders gemaakt dat er 

na twee keer geen AZC weer in wijk Zuid zou komen. Overleg is mogelijk 

 

Punt 2. ||  1000 asielzoekers op 1 locatie 

Inwoners vinden een locatie waar 1000 asielzoekers worden gehuisvest te veel. Daar de bewoners op 

een minimaal aantal vierkante meters (5m2) leeft, kan dit voor een hoop frustratie zorgen. Deze vorm 

van frustratie kan zich weer gaan uiten in geweld. Waarop er extra beveiliging in het AZC (en eventueel 

rondom in de wijk) aanwezig dient te zijn. Wat is de reden dat er niet gekozen wordt voor bijvoorbeeld 

drie locaties van 335 asielzoekers zoals ook in Ede is gedaan? Hier is zelfs gekozen voor drie locaties voor 

de opvang van 900 asielzoekers. Daarbij komt dat er in het onderzoek gekeken is naar het percentage 
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asielzoekers per dorp. Hierin komt uiteraard Winschoten het laagste uit, daar deze de meeste inwoners 

heeft van 18.000. Gaan we kijken naar de wijk, dan hebben wij slechts 2500 inwoners. Hierin zijn we te 

vergelijken met de uitkomst die ook bij Midwolda aan de orde is. Namelijk een groei van 45%. Is dit wel 

verantwoord? 

(bron: http://www.nrc.nl/nieuws/2016/04/15/raad-ede-stemt-in-met-opvang-900-vluchtelingen ).   

 

Punt 3. ||  Hoe wordt overlast in de wijk aangepakt? 

Men is bang dat er overlast komt doordat bewoners van het asielzoekerscentrum gaan zwerven door de 

wijk(en). In het verleden is er een belofte gemaakt dat er meer politie op straat zou zijn. Dit is nooit 

gebeurd, door veranderingen binnen deze bedrijfstak. De asielzoekers die naar het centrum gaan, gaan 

door het tunneltje onder het spoor door, dit tunneltje is vies, donker en onveilig. Dit zal aangepakt 

moeten worden voor ieders veiligheid. 

 

Punt 4.  || Hoe zal de huisvesting eruit komen te zien? 

In het verleden is er besproken dat er twee onder een kapwoningen zouden kunnen worden geplaatst 

voor de bewoners van een AZC. Hierin kon het wijkplatform zich zeker vinden. Momenteel is het COA 

voornemend om de units die geplaatst zijn in de Blauwestad te gebruiken bij een nieuwe (permanent) 

AZC. Wat naar voren komt, is ook dat het COA geen andere optie zou hebben voor het plaatsen van 

units zoals bijvoorbeeld in Oude Pekela. Meer ruimte per asielzoeker in plaats van de nu gerekende 5 

m2. Dit zal zorgen voor minder frustraties binnen het azc, maar ook het geweten van de wijk, dat ze 

geen toestemming geven voor inhumane huisvesting van getraumatiseerde mensen 

 

Punt 5. || Verdwijnen van vrij uitzicht van  woningen aan o.a. Herman Heijermanstraat. 

Bewoners aan onder andere de Herman Heijermanstraat maken zich zorgen over het verdwijnen van het 

vrije uitzicht.  Nu kijkt men uit op landerijen, straks zou men uit gaan kijken op een AZC. Wat voor 

bewoning er ook geplaatst wordt, dit is een minder aantrekkelijk uitzicht dat ze nu hebben. Woningen 

zijn onlangs nog verkocht met de mededeling “ vrij uitzicht”  en “in Zuid komt geen AZC weer”. De 

bewoners van Zuid die uitkijken op de landerijen aan de Udesweg, zullen dit uitzicht zien verdwijnen. Er 

moet een oplossing komen om deze groep mensen tegemoet te komen. Hierbij kan bijvoorbeeld 

gedacht worden aan een mooie groenstrook. Ook zou het niet verkeerd zijn wanneer de locatie van het 

AZC te voorzien van een goede groenvoorziening met een parkachtig uiterlijk, eventueel aangevuld met 

fonteinen en andere (veilige) waterpartijen. 

 

Punt 6. || Waardevermindering van koopwoningen 

Men is bang dat de waarde van koopwoningen zal dalen aangezien er op een relatief korte afstand een 

AZC geplaatst gaat worden. Doordat er een wijziging in het bestemmingsplan zal moeten plaatsvinden 

kan en mag men aanspraak maken op planschade. Hoe gaat de gemeente hier mee om? Hierbij rekening 

houdende, dat de een woning dat 10.000 euro minder waard zou zijn, hierbij minimaal 2% voor de 

eigenaar zelf is.  

 

 

 

9

http://www.nrc.nl/nieuws/2016/04/15/raad-ede-stemt-in-met-opvang-900-vluchtelingen


Punt 7. || Dichtbij AZC Oude Pekela 

Men geeft ook aan dat het AZC Udesweg wel erg dichtbij AZC Oude Pekela geplaatst gaat worden. Gaat 

men elkaar opzoeken, gaan er opstootjes ontstaan, maar vooral wat zijn de afspraken omtrent de 

afstanden tussen twee asielzoekerscentra? 

 

Punt 8. || Onveilige oversteek aan de Udesweg. 

 De Udesweg is een vrij drukke straat waar vaak te hard wordt gereden. Deze weg moet door iedereen 

overgestoken worden die in of uit het AZC wil. Welke maatregelen worden er genomen om deze 

oversteek zo veilig mogelijk te maken? 

 

Dat er opvang dient te komen voor asielzoekers, dat is duidelijk. Toch zouden bewoners van Zuid de 

voorkeur geven aan een andere locatie. Dit, omdat burgemeester en wethouders destijds afspraken 

gemaakt hebben met de bewoners van Wijk Zuid. Wanneer men het voornemen wel doorzet om het 

AZC aan de Udesweg te plaatsen, dan zal men meer draagkracht moeten creëren. Deze is momenteel 

namelijk niet om naar huis te schrijven. Draagkracht kan men winnen door goed te luisteren naar wat de 

bewoners van Zuid graag zouden zien, wanneer deze locatie wel in zicht zou blijven voor een nieuw AZC. 

Zoals hierboven al genoemd bijvoorbeeld het aangezicht van het AZC. Duidelijk maken hoe eventuele 

waardevermindering van woningen wordt aangepakt etc.  
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bron reactie niet in Zuid aantal te veel overige opmerkingen

inloopavond 1 1 ja Geen

inloopavond 1 2 ja ja Geen

inloopavond 1 3 Welke voordelen zijn er voor de wijk Zuid?

inloopavond 1 4 Speel open kaart over de locatie.

inloopavond 1 5 ja Komen er gezinnen of alleen mannen?

inloopavond 1 5 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 5 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 5 Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 1 6 ja ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 6 Gemeente luistert niet naar inwoners.

inloopavond 1 7 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 7 Meer duidelijkheid gewenst.

inloopavond 1 8 ja ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 8 Hoe wordt overlast voorkomen?

inloopavond 1 8 Komt er compensatie voor de inwoners?

inloopavond 1 9 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 9 Grote culturele verschillen.

inloopavond 1 9 Vrouwenrechten worden niet gerespecteerd.

inloopavond 1 10 ja ja Hoe wordt de gezondheidszorg gewaarborgd?

inloopavond 1 10 Hoe wordt overlast voorkomen?

inloopavond 1 10 Komen er gezinnen of alleen mannen?

inloopavond 1 11 ja ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 12 ja ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 12 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 12 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 13 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 13 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 13 Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 14 ja ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 14 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 14 Graag mogelijkheid om reactie persoonlijk toe te lichten.

inloopavond 1 15 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 16 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 16 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 16 AZC kan bij Beerta blijven.

inloopavond 1 17 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 17 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 17 Komt er compensatie voor de inwoners?

inloopavond 1 17 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 17 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 18 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 19 ja ja Asielzoekers veroorzaken vandalisme.

inloopavond 1 19 Er onstaat geluidsoverlast.

inloopavond 1 19 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 20 ja ja Verstoring van de natuur.

inloopavond 1 20 AZC kan bij Beerta blijven.

inloopavond 1 21 ja ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 21 Hoe wordt de leefbaarheid gewaarborgd?

inloopavond 1 21 Speelt het financiële belang een rol?

inloopavond 1 22 ja Er is geen draagvlak.

inloopavond 1 23 ja ja Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 24 ja ja Tunnel moet breder.

inloopavond 1 24 Graag 30 km gebied i.v.m. verkeersveiligheid.

inloopavond 1 25 Uitzicht wordt minder.

inloopavond 1 25 Geen tegenstander AZC.

inloopavond 1 25 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 26 ja ja Akkers West is een geschikte locatie.

inloopavond 1 26 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 26 Vervoer naar voorzieningen vanaf andere locaties is geen probleem.

inloopavond 1 27 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 27 Garantie op lokale werkgelegenheid is gewenst.

inloopavond 1 27 Bij voorkeur gezinnen.

inloopavond 1 27 Speel open kaart over verkoop perceel enkele jaren geleden.

inloopavond 1 28 ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 1 29 Is het COA verantwoordelijk voor koop/huur van de grond?

inloopavond 1 30 ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 1 31 Zuiderveen was verrast door komst geitenhouderij. Samen met een AZC is te veel.

inloopavond 1 32 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 33 ja ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 34 ja ja Geen

inloopavond 1 35 Waarom is er contact geweest met de eigenaar van de grond?

inloopavond 1 36 ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 1 36 Alles is al besloten.

inloopavond 1 36 Het gaat om het geld.

inloopavond 1 37 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 37 Van wie is de grond?

11



inloopavond 1 37 Het gaat om het geld.

inloopavond 1 38 ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 1 38 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 39 ja ja Grond is verkocht en wordt weer teruggekocht. Waarom is dat?

inloopavond 1 39 Gemeente denkt in hokjes.

inloopavond 1 39 Locatie De Toekomst is beter.

inloopavond 1 39 Op het Zuiderveen is in het verleden veel gestolen door asielzoekers.

inloopavond 1 39 AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 1 40 ja ja Het verplaatsen van de noodopvang is kostbaar.

inloopavond 1 41 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 41 Integratie is belangrijk.

inloopavond 1 41 Geen tegenstander AZC.

inloopavond 1 42 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 42 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 1 42 Ziekte, ruzie en vervuiling van de wijk bij de komst van een AZC.

inloopavond 1 42 Asielzoekers hebben andere normen en waarden.

inloopavond 1 42 Asielzoekers vervelen zich op een AZC.

inloopavond 1 43 ja ja Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 43 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd van o.a. scholen en bejaardentehuizen?

inloopavond 1 43 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 43 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 44 ja Geen

inloopavond 1 45 ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 46 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 46 ja ja Akkers West is een geschikte locatie.

inloopavond 1 46 Als je het AZC bouwt als woonwijk met groen e.d. is de kans op problemen minder.

inloopavond 1 46 Tunnel moet breder, lichter en schoner.

inloopavond 1 47 ja ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 1 47 Locatie De Toekomst is beter.

inloopavond 1 47 Er is in het verleden gezegd dat er "nooit meer" een AZC zou komen in Zuid.

inloopavond 1 48 ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 49 ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 50 ja Locatie is goed.

inloopavond 1 51 ja Geen

inloopavond 1 52 ja Wijkplatform Zuid is niet goed geïnformeerd.

inloopavond 1 53 ja ja Geen

inloopavond 1 54 ja Communicatie is slecht.

inloopavond 1 55 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 55 Asielzoekers vervelen zich op een AZC.

inloopavond 1 55 Over de locatie is al besloten.

inloopavond 1 56 ja ja Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 1 57 ja Asielzoekers vervelen zich op een AZC.

inloopavond 1 58 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 58 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 59 ja ja Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 60 ja Geen tegenstander AZC.

inloopavond 1 60 Hoe wordt de verkeersveiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 61 ja ja Geen tegenstander AZC.

inloopavond 1 62 ja ja Landbouwgrond is geen bouwgrond.

inloopavond 1 62 Verstoring van de natuur met geluid en licht.

inloopavond 1 63 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 64 ja Geen

inloopavond 1 65 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 65 Verstoring van de natuur.

inloopavond 1 65 Zoek een andere locatie.

inloopavond 1 66 ja Geen tegenstander AZC.

inloopavond 1 66 Bij voorkeur gezinnen.

inloopavond 1 66 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 67 Positief over een AZC.

inloopavond 1 68 ja Integratie is belangrijk.

inloopavond 1 68 Op welke manier wordt de buurt er bij betrokken?

inloopavond 1 68 Belangrijk om duidelijkheid te krijgen over locatie.

inloopavond 1 69 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 70 Hoe wordt de ontsluiting geregeld?

inloopavond 1 70 Tussentijdse evaluatie met bewoners is gewenst.

inloopavond 1 71 ja ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 72 ja In het vertleden was er overlast door asielzoekers in Park Zuid.

inloopavond 1 72 Wie betaalt alles?

inloopavond 1 72 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd (o.a. Vondelhuys)?

inloopavond 1 73 ja Geen tegenstander AZC.

inloopavond 1 73 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 73 Ondernemers hebben er baat bij.

inloopavond 1 74 Minimaal 10 jaar is onbepaalde tijd.

inloopavond 1 75 AZC kan na afloop gebruikt worden voor daklozen, studenten en vrijwilligersorganisaties.

inloopavond 1 76 Gemeente is niet betrouwbaar.

inloopavond 1 77 Hoe ziet de procedure er uit?

inloopavond 1 78 ja Wat was het programma van eisen?
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inloopavond 1 78 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 79 Asielzoekers zijn welkom.

inloopavond 1 79 Gelijke behandeling van mannen en vrouwen is nodig.

inloopavond 1 79 Op het AZC terrein moet fietsles komen.

inloopavond 1 79 Er moet een kinderspeelplaats op het AZC terrein komen.

inloopavond 1 80 De afspraak dat er geen AZC in Zuid mag komen, kan gewijzigd worden.

inloopavond 1 81 ja Geen

inloopavond 1 82 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 82 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 83 ja Meerderheid is tegen.

inloopavond 1 26 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 1 85 Positief over een AZC.

inloopavond 1 86 ja Geen

inloopavond 1 87 Wat gebeurt er als een van de eigenaren van de alternatieve locaties grond wil verkopen?

inloopavond 1 87 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 88 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 88 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 89 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 74 Stel dat kleinere locaties in aanmerking komen, wordt dan het locatieonderzoek over gedaan?

inloopavond 1 90 ja Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 1 91 Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 1 91 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 92 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 93 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 93 Lokale werkgelegenheid is nodig.

inloopavond 1 93 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 1 94 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 95 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 96 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 96 Hoe wordt de verkeersveiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 96 De locatie heeft een agrarische bestemming.

inloopavond 1 96 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 97 ja Integratie is belangrijk.

inloopavond 1 98 ja Economische belangen mogen niet doorslaggevend zijn.

inloopavond 1 98 Draagvlak is nodig.

inloopavond 1 66 Graag kopie uitnodigingbrief via email.

inloopavond 1 99 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 100 ja ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 101 ja Akkers West is een geschikte locatie.

inloopavond 1 101 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 101 Is het besluit al genomen?

inloopavond 1 101 AZC kan bij Beerta blijven.

inloopavond 1 102 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 102 Komt er compensatie voor de inwoners?

inloopavond 1 103 Komt er compensatie voor de inwoners?

inloopavond 1 104 ja Meerderheid is tegen.

inloopavond 1 105 ja ja Wat worden we er beter van?

inloopavond 1 105 Het gaat om het geld.

inloopavond 1 106 ja ja We worden niet serieus genomen.

inloopavond 1 106 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 107 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 108 ja Uitzicht wordt minder.

inloopavond 1 108 Hoe wordt de verkeersveiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 109 ja Geen

inloopavond 1 110 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 1 111 Hoe wordt de verkeersveiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 111 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 1 111 Hoeveel werkgelegenheid wordt gecreëerd?

inloopavond 1 111 Locatie De Toekomst is beter.

inloopavond 1 112 ja Geen

inloopavond 1 113 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 1 113 Uitzicht wordt minder.

inloopavond 1 114 ja Geen

inloopavond 1 115 De burgemeester had iedereen samen moeten toespreken.

inloopavond 1 116 ja Hoe wordt de verkeersveiligheid gewaarborgd?

inloopavond 1 117 ja Geen

inloopavond 2 118 Er is een wettelijke eis dat er minimaal 7,5 km tussen twee AZC's moet liggen.

inloopavond 2 119 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 2 119 ja ja Locatie Lucas ziekenhuis is geschikt.

inloopavond 2 119 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 119 Waarom geen AZC in Scheemda?

inloopavond 2 119 Gebouw AZC ontsiert de omgeving.

inloopavond 2 119 Asielzoekers hebben andere normen en waarden.

inloopavond 2 119 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 2 120 ja ja Asielzoekers veroorzaken diefstal, lawaai, intimidatie en overlast.

inloopavond 2 120 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 2 120 Komt er een school op het terrein?
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inloopavond 2 120 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 2 121 ja Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 2 26 AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 2 26 De openbare verlichting moet beter.

inloopavond 2 26 Graag groen snoeien (o.a. park)

inloopavond 2 26 Tunnel moet breder, lichter en schoner.

inloopavond 2 26 Camera toezicht is gewenst.

inloopavond 2 13 Locatie Lucas ziekenhuis is geschikt.

inloopavond 2 13 ja ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 13 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 2 13 Komt er compensatie voor de inwoners?

inloopavond 2 122 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 2 122 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 84 Asielzoekers veroorzaken diefstal.

inloopavond 2 84 Asielzoekers veroorzaken intimidatie.

inloopavond 2 84 Komt er een school op het terrein?

inloopavond 2 84 AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 2 84 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 2 123 Locatie Lucas ziekenhuis is geschikt.

inloopavond 2 123 ja ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 124 Akkers West is een geschikte locatie.

inloopavond 2 124 Wel probleem met een AZC in Scheemda.

inloopavond 2 124 ja Geen probleem met Udesweg.

inloopavond 2 125 Er zal een hangplek voor asielzoekers ontstaan.

inloopavond 2 125 Wanneer start het AZC in Winschoten?

inloopavond 2 125 Wanneert stopt de noodopvang bij Beerta?

inloopavond 2 125 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 2 125 De openbare verlichting moet beter.

inloopavond 2 125 ja ja Tunnel moet toegankelijker.

inloopavond 2 125 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 2 125 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 2 8 Locatie Lucas ziekenhuis is geschikt.

inloopavond 2 126 ja Openheid is gewenst.

inloopavond 2 127 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 113 ja Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 2 113 Locatie graag meer richting Zuiderveen.

inloopavond 2 128 ja ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 2 141 Komt er compensatie voor de inwoners?

inloopavond 2 129 Asielzoekers veroorzaken diefstal.

inloopavond 2 129 ja ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 129 Komt er voldoende politie en toezicht?

inloopavond 2 130 ja Locatie is goed.

inloopavond 2 131 ja Geen.

inloopavond 2 132 Asielzoekers hebben andere normen en waarden.

inloopavond 2 132 Er is sprake van onvrede.

inloopavond 2 132 Locatie De Toekomst is beter.

inloopavond 2 133 Landschappelijke inpassing is belangrijk.

inloopavond 2 134 Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 2 135 Er moet een referendum komen.

inloopavond 2 136 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 137 Maak een AZC in de vorm van een flatgebouw dat geschikt is voor permanente bewoning.

inloopavond 2 137 Locatie Noordned is beter.

inloopavond 2 137 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 138 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 139 Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 2 140 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

inloopavond 2 140 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 2 141 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

inloopavond 2 141 Uitzicht wordt minder.

inloopavond 2 142 Er is sprake van islamisering.

inloopavond 2 143 ja Geen tegenstander AZC.

inloopavond 2 144 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 145 ja Geen.

inloopavond 2 146 Geen tegenstander AZC.

inloopavond 2 147 Projectgroep opzetten voor integratie, veiligheid, begrip e.d.

inloopavond 2 148 Integratie is belangrijk.

inloopavond 2 148 Worden incidenten alleen op het AZC behandeld?

inloopavond 2 148 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 2 149 Integratie is belangrijk.

inloopavond 2 149 Begrip voor de komst van een AZC.

inloopavond 2 149 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 2 150 In Beerta was de voorlichting beter.

inloopavond 2 151 Maximaal 10 jaar.

inloopavond 2 151 ja ja Uitzicht wordt minder.

inloopavond 2 152 ja ja Asielzoekers veroorzaken diefstal.

inloopavond 2 152 Uitzicht wordt minder.

inloopavond 2 153 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.
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inloopavond 2 154 ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 2 155 ja Asielzoekers veroorzaken overlast.

inloopavond 2 156 Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 2 157 ja Geen.

inloopavond 2 158 Asielzoekers zijn welkom.

inloopavond 2 159 Graag overleg i.v.m. pachtrecht Udesweg.

inloopavond 2 160 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 161 ja Uitzicht wordt minder.

inloopavond 2 161 Geen tegenstander AZC.

inloopavond 2 162 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 162 ja Asielzoekers zijn welkom.

inloopavond 2 163 ja De openbare verlichting moet beter.

inloopavond 2 163 AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 2 164 Niet in de buurt van een kerkhof.

inloopavond 2 164 Scheemda krijgt ook al een windmolenpark.

inloopavond 2 62 Industrieterrein is geschikt voor een AZC.

inloopavond 2 165 ja Bij voorkeur gezinnen.

inloopavond 2 166 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

inloopavond 2 166 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

inloopavond 2 167 Tegen de komst van een AZC.

inloopavond 2 168 ja ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

inloopavond 2 168 Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

brief 151 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

brief 151 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

brief 111 ja Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

brief 111 Akkers West is een geschikte locatie.

brief 111 Infrastructurele maatregelen nodig (o.a. tunnel en spoorwegovergang)

brief 169 ja ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

brief 170 ja Spreiding over gemeente/regio is gewenst.

brief 170 Er is al contact geweest met de eigenaar van de Udesweg.

brief 170 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

brief 170 Verplaatsen kost veel geld.

brief 171 ja ja Waarom geen AZC in Scheemda?

brief 171 Er moet minimaal een afstand zitten van 5 km tussen twee AZC's.

brief 171 AZC Oude Pekela is dichtbij.

brief 171 Er moet een referendum komen.

brief 171 Grond is verkocht en wordt weer teruggekocht. Waarom is dat?

brief 171 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

brief 171 Komt er compensatie voor de inwoners?

brief 171 Gaan de arbeidsplaatsen naar Synergon?

brief 171 Verdient de gemeente er geld mee?

brief 172 Uitzicht wordt minder.

brief 172 Komt er compensatie voor de inwoners?

brief 172 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

brief 173 Wie is de eigenaar van de grond?

brief 173 Wie koopt de grond?

brief 173 Wie gaat het AZC bouwen?

brief 173 Wat gebeurt er na 10 jaar?

brief 108 ja Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

brief 108 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

brief 108 Uitzicht wordt minder.

brief 108 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

brief 108 Verstoring van de natuur.

brief 108 AZC Oude Pekela is dichtbij.

brief 108 Waarom geen AZC in Scheemda?

brief 111 AZC Oude Pekela is dichtbij.

brief 111 Spoorwegovergang Garst is onveilig.

brief 174 ja ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

brief 174 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

brief 174 Agrarisch bedrijf aan de Winschoterweg geeft geuroverlast.

brief 174 Tien jaar is te lang. Beter is bijv. vijf jaar.

brief 174 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

brief 174 Komt er compensatie voor de inwoners?

brief 175 Hoe wordt de veiligheid gewaarborgd?

brief 175 Openbare verlichting moet beter.

brief 102 Komt er compensatie voor de inwoners?

brief 176 ja Ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

brief 176 Huis wordt minder waard en moeilijker verkoopbaar.

brief 176 Asielzoekers veroorzaken overlast.

brief 177 ja Er zijn betere locaties, bijv. op het industrieterrein.

brief 178 ja AZC Oude Pekela is dichtbij.

brief 178 Asielzoekers veroorzaken overlast.

brief 178 Graag de dam eruit om te voorkomen dat men het bruggetje overgaat.
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